
Styrelsemöte nr 8, 21/10 Seniorschack Stockholm

Plats: Möte via Zoom.

Tid: Måndag 21/10 klockan 15.00.

Närvarande: Dan Israel (DI), ordförande, Dick Öhman (DÖ), Anders Flärdh
(AF), kassör, Bosse Steiner (BS), justerare, Lennart B. Johansson (LBJ) samt
Lars-Erik Åberg (LEÅ).

1. Mötets öppnande.

Mötet öppnades av ordförande DI.

2. Val av mötesfunktionärer.

Till ordförande valdes DI, sekreterare DÖ och justerare BS.

3. Mötets beslutsförhet.

Mötet ansågs behörigt utlyst och beslutsmässigt.

4. Justering av föregående protokoll.

Protokoll nr 6 och 7 godkändes.

5. Fastställande av dagordning.

Dagordningen fastställdes.

6. Ekonomi. AF

AF redogjorde för att vi ligger över budget i inkomster. Vidare att vi har rekord
i antal medlemmar (140 stycken). Det kan bli utgifter för skapandet av en ny
hemsida för föreningen. Det beslutades att projektgruppen för ny hemsida får
disponera upp till 8000 kronor i utvecklingskostnader.

Vidare beslutades att AF får i uppdrag att ta fram förslag på medlemsavgift för
2025.

7. Julfesten.

Vi beslöt att julfesten blir torsdagen den 12 december. AF och DÖ är ansvariga.
DI sköter inköp från Systembolaget. Förslag till kuvertavgift kommer till nästa
möte.



8. Aktiviteter.

a) Föreläsningsverksamheten.

AF: PO Hesselborn, som är ansvarig för föreläsningsverksamheten, undrar om
styrelsen har några synpunkter på att vi blandar så kallade “hårda” (typ konsten
att kalkylera) med “mjuka” (Schackfilateli) föredrag. Styrelsen ställer sig
mycket positiv till denna blandning.

b) Nybörjargrupperna.

AF och Christer Nilsson ansvarar för nybörjargrupperna. Det är cirka 30 som är
anmälda. Närvarande är mellan 15-20 på tisdagsförmiddagarna. AF tycker att
de är för lite att bara vara två som ansvarar. Gruppen kommer att träffas till och
med november.

c) Seniorserien.

BS redogjorde för Seniorserien. Den rullar på och det fungerar bra.

d) Stockholmsmästerskapet 60+.

Ingen ansvarig för mästerskapet var närvarande på detta styrelsemöte, men DÖ
som deltar i mästerskapet ansåg att det fungerar väl.

e) Allsvenskan, Stockholmsserien och Lag-DM.

LEÅ redogjorde för matcher som spelats.

9. Hemsidan.

a) Arbetet med ny hemsida.

AF: AF är projektledare för arbetet med en ny hemsida för föreningen.
Christer Nilsson tar hand om den tekniska delen och Björn Löwgren tar hand
om den grafiska designen. De ska ha nästa möte den 30 oktober. Gruppen har
skickat ut en skrivelse till föreningens medlemmar för att berätta: 1) vad de
gör, 2) för att hitta personer med kompetenser inom föreningen som kan bidra
till projektet och 3) se om det finns personer som vill hjälpa. En referensgrupp
på fyra personer har bildats. Nuvarande hemsida har vi till den 15 mars 2025.
Den nya hemsidan beräknas bli tagen i drift då.

Styrelsen godkänner att projektgruppen förfogar upp till 8000 kronor för
utvecklingskostnader av hemsidan (se ovan under punkt 6. Ekonomi).



b) Ny ansvarig för hemsidan.

Christer Nilsson blir ny webmaster från 1 november. Styrelsen tackar
nuvarande webmaster Lars-Johan Andersson för ett utmärkt arbete under flera
år.

10. Övriga frågor.

a) RF-Sisu.

DI återkommer om denna punkt.

b) Förberedelse för årsmötet.

DI: DI kontaktar valberedningen så att den börjar sitt arbete inför årsmötet.

c) Toaletterna i Schacksalongerna.

BS anser att det bör finnas pappershandukar på samtliga toaletter i
Schacksalongerna. Styrelsen stöttar detta förslag. DI kommer att framföra detta.

11. Nästa möte.
Det beslutades att nästa möte blir på Zoom den 18 november klockan 15:00.

Sekreterare

Dick Öhman

Justerare

Bo Steiner


